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Giresun Belediyesi, şehrin bazı mahallelerde uygula-
yacağı kentsel dönüşüm projeleri için ilk adımı attı. Gire-
sun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, bu konuda Tür-
kiye’nin en büyük alanda dönüşüm gerçekleştiren Esen-
ler Belediye Başkanı Mehmet Tevfik Göksu’yla "Kentsel 
Dönüşüm Bilgi ve Tecrübe Aktarımı" için protokol imza-
ladı.

Protokole göre, Giresun Belediyesi Esenler’den 
uzman personel ve proje desteği alacak, ekiplerini eği-
tecek ve kendi sistemini kuracak. Devamı Sayfa 3’de…

FİSKOBİRLİK’in Orta ve Doğu 
Karadeniz’de bulunan tüm Koope-
ratiflerinin yetkilileri, yönetim ku-
rulu başkan ve üyeleri, 2020 fın-
dık sezonu öncesi istişare toplan-
tısında biraraya geldiler. Giresun 
EFİT A.Ş Sosyal Tesislerinde ger-
çekleştirilen toplantıda, fındık 
alım stratejileri ve alım yöntemle-
rinin belirlenmesi konularında kar-

Bir süre önce Ali Baba-
can’ın genel başkanlığında ku-
ruluşu gerçekleşen Deva Par-
tisi (Demokrasi ve Atılım Par-
tisi), ülke genelinde il-ilçe 
başkanlıkları düzeyinde ör-
gütlenme çalışmalarını sürdü-Cumhuriyet Halk Partisi Bulancak İlçe 

Başkanı Necmi Sıbıç, 2019 yılında fındık 
fiyatının sezon öncesi ve TMO’nun fındık 
alacağının açıklanmasının üreticiye katkı 
sağladığını belirterek “bunun devamlılığı-
nın sağlanması için TBMM’de çıkarılacak 
bir kanunla sabit hale gelmesi gerekmek-
tedir” dedi. Devamı sayfa 2’de

FİSKOBİRLİK FINDIK SEZONUNA HAZIR
“Üreticilerin mağdur olmaması için her türlü tedbiri alacağız”

şılıklı fikir alışverişlerinde bulunul-
du.

Toplantının ardından, koopera-
tifler ortak bir bildiri açıkladılar. 
Bildiride üreticilere bu sezon 
için‘Fiskobirlik'e ürün verin, ortak 
olun’ çağrısında bulundu ve böyle-
ce birlik genel kurullarında seçme 
ve seçilme hakkına sahip olunaca-
ğı hatırlatıldı.  Devamı 3‘de…

Ticaret Bakanlığı Ürün Güvenliği ve 

Denetimi Genel Müdürlüğü’nün genel-

gesi doğrultusunda toplanan komisyo-

nun kararına göre, fındık toplama tarih-

leri belirlendi.
Buna göre, Giresun’da fındık topla-

ma tarihleri; 250 metre rakıma kadar 

olan sahil kesiminde 8 Ağustos, 500 

metre rakıma kadar olan orta kesimde 

13 Ağustos, 500 metrenin üzerinde ra-

kıma sahip olan kesimlerde ise 20 Ağus-

tos olarak belirlendi.
Trabzon Ticaret Borsası yetkilileri üre-

ticilerin belirtilen kesimlerde açıklanan 

tarihlerden önce erken hasat yapmama-

larını isteyerek, erken toplanan fındıkta 

randıman kaybının söz konusu olduğunu 

bildirdiler.

Fındık toplama tar�hler� bel�rlend�

Kayıp çocuk vakalarına bir 
yenisi daha eklendi. Yer yine 
Bulancak’tı, ancak bu sefer 
korkulan olmadı. 

Aydındere Beldesi’ne bağlı 
Semen Yaylası’nda önceki gece 
kaybolan 11 yaşındaki Elif Ak-
bayrak, kaybolduktan 33 saat 
sonra sağ olarak bulundu.

“SİSTEN YOLUNU
KAYBEDİNCE, YAYLA

EVİNE SIĞINMIŞ”
Alınan bilgiye göre, Elif, 

kardeşi Hasan ile birlikte ot-
laktaki buzağıların yanına git-
tiği sırada kayboldu. Babası 
Tevrat ve annesi Gülcan’ın ya-
kınlarına haber vermesiyle baş-
layan arama çalışmalarına; 
aynı gece Giresun ve 
Ordu’dan gelen jandarma, 

Fındıkta tahmini rekolte ve fiyat tartışma-
larına Giresun Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Hamza Bölük’te katıldı.

Tahminlerde farklılıkların olmasının doğal 
olduğunu ifaade eden Bölük, “Herkes kendi 
tahmininin doğru olduğunu savunmaktadır. 
Ancak gerçek rekolte harmandan fındıklar kal-

GİRESUN KENTSEL DÖNÜŞÜME HAZIRLANIYOR

Şenlikoğlu, Esenler Belediye Başkanı 
Göksu’yla işbirliği protokolü imzaladı

İkra Nur’un ölüm nedeni daha aydınlatılamadan Bulancak’ta bir kayıp çocuk vakası daha yaşandı. Ancak bu sefer korkulan olmadı.

ELİF 33 SAAT SONRA BULUNDU
AKUT, AFAD, KOM, TEM, 
özel harekat birlikleri, itfaiye 
ve halktan oluşan 96 kişilik ka-
tıldı. 

Eğitimli arama köpekleri, 
termal kameralarla güç arazi 
koşulları ve yoğun sis nedeni-
ye güçlükle yapılan çalışmalar-
dan 33 saat sonra sonuç alına-
bildi. Elif, evinden yaklaşık 1 
km uzakta bulunan eski bir 
yayla evinde bulundu.

Aç ve yorgun olduğu göz-
lenen Elif’in sağlık durumunun 
iyi olduğu, ancak kontrol 
amaçlı Bulancak Devlet Hasta-
nesi’ne kaldırıldığı açıklandı. 
Küçük kız ilk ifadesinde yoğun 
sis nedeniyle yolunu kaybettiği 
ve ilk bulduğu eve sığındığını 
söyledi.

“TMO FINDIK FİYATINI AÇIKLAMALIDIR”
GTB BAŞKANI HAMZA BÖLÜK:

dırılıp çuvala konulduğunda ortaya çıkacak-
tır”dedi.

Fiyat konusuna da değinen GTB Başkanı 
Bölük, “bugün piyasada var olan fındığın 
işlem gören fiyatı vardır. Ancak gelecek yeni 
sezon mahsulü fındık için TMO’nun müdahale 
fiyatı beklenmektedir. Bu fiyatın gecikmeden 
açıklanması gerekir. Üretici ürününü satabile-
ceği fiyatı ; sanayici ihracatçı alıp satacağı 
ürüne ne kadar bir müdahale fiyatı olacaktır 
bilmek istemektedir. İlk defa geçtiğimiz yıl, 
TMO’nun müdahale fiyatı bu tarihlerde açık-
lanmış bu da herkesi mutlu etmiştir. Bu yıl da 
aynı hassasiyetin gösterilmesini bekliyoruz. 
Çünkü gecikme devam ettikçe, fındık piyasa-
sındaki tartışmalar son bulmayacaktır” değer-
lendirmesini yaptı.

Bölük, üreticinin fındıktan para kazanma-
sıyla bahçelere daha iyi bakıldığı için verimin 
ve döviz gelirinin de arttığını kaydetti.

Ağustos ayının ilk haftasında bahçeye girmeye hazırlanan 

fındık üreticisi, bayram öncesi fiyatların açıklanmasını bekli-

yor. Bu konuda yürütülen çalışmaların son aşamaya geldiği ve 

fiyatın hafta içinde Cumhurbaşkanı Erdoğan tarafından açık-

lanacağı ifade ediliyor.
Alınan bilgilere göre, fiyatın 23-25 TL. arasında olacağı ve 

TMO’nun açıklanan takvimle birlikte önceki yıllarda olduğu 

gibi randevu sistemiyle alımlara başlayacağı öğrenildi.

ERDOĞAN FINDIK FİYATINI AÇIKLAYACAK

ÖZGÜR OKUSAL, DEVA’DA…

rüyor. Parti bugüne kadar 53 
ilde il başkanı ataması yaptı. 
Bunlardan birisi de Giresun 
oldu. Giresun İl ve ilçe baş-
kanlıkları kurma görevi İş 
İnsanı Özgür Oksa’a verildi.

Devamı sayfa 2’de

NECMİ SIBIÇ: "FINDIĞIN KAYMAĞINI İTALYAN FİRMASI YİYOR”

Trabzon Ticaret Borsası (TTB) Meclis Başkanı ve Ulusal 
Fındık Konseyi (UFK) Başkanı Sebahattin Arslantürk’ün “eğer 
enflasyon baz alınırsa 20 TL civarında bir fiyat üreticiyi mem-
nun eder” şeklindeki açıklamaları tepki gördü.

Arslantürk,TMO’nun bayrama kadar devreye girip fiyat 
açıklaması gerektiğini söyledi. Devamı sayfa 2’de

ARSLANTÜRK: “20 TL
ÜRETİCİYİ MEMNUN EDER”

Bulancak ilçesinde Saray-
burnu Camii yanına yapılacak 
olan ve 300 iş gününde ta-
mamlanması planlanan 27 mil-
yon 500 bin lira bütçeli Millet 
Bahçesi projesi alanında bulu-
nan ve kamulaştırmaları ta-
mamlanan evlerin yıkımına baş-
landı. Sayfa 4’de

BULANCAK’A MİLLET BAHÇESİ
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İMTİYAZ SAHİBİ

Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık
Reklam Hiz. San ve Tic. Ltd. Şti. adına

Mehmet GÜNGÖR

BASKI YERİ
Giresun Güncel Tesisleri

GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

SAVAŞLAR PASAJI’NDA
SATILIK DÜKKANLAR

İlet�ş�m: Hamd� Savaş - 0530 065 08 28

Kapu mah. Bek�rpaşa caddes� No:4
SAVAŞLAR PASAJI'nda

g�r�ş katındak� dükkanlar satılıktır.
2 adet caddeye bakan ön dükkan ve 7 adet 
pasaj �ç� dükkanlardan müteşekk�l olup her 

b�r dükkanın bağımsız bölüm olarak kat 
�rt�fak tapuları vardır. 

1. Sayfadan devam
Partinin Karadeniz ko-

ordinatörü Hasan Karal ta-
rafından yapılan görüşme-

AK Parti Giresun Mil-
letvekili Sabri Öztürk, 
Keşap ilçesi ile Giresun ara-
sına en az 200 balıkçı tek-
nesi kapasiteli yeni bir ba-
lıkçı barınağı yapılacağı 
müjdesini verdi.

Milletvekili Öztürk, ba-
rınak için Çevresel Etki De-
ğerlendirme (ÇED) rapo-
runun alınarak imar planı-
nın onaylanması için 

1. Sayfadan devam
Necmi Sıbıç, yaptığı yazılı açıklamada, “serbest pi-

yasada fındık 25-26 lirayı gördü. Daha sonra ise ihra-
catçı firmaların müdahalesi ile birlikte fiyatlar tekrar 
17 -18 liraya geriledi. Dünya fındığının yüzde 70’ini 
üreten Türkiye’de Fiskobirlik’in en büyük ihracatçı 
firma olduğu yıllarda piyasadan elinin çekilmesi ile 
onun yerine geçen Oltan Fındığında İtalyan firmasına 
satılması sonrası fındığın tekelciliği İtalyan firmasına 
geçmiştir. Dolayısıyla üretimi yapan Türkiye, fındığın 
kaymağını yiyenler ise İtalyanlar olmuştur. Bunun 
önüne geçmek ise hükümetin elindedir. Çıkarılacak 
kanun teklifi ile fındık yine Türkiye’nin tekelinde ola-
bilir. TMO eli ile üreticiden fındığı alan hükümet, fın-
dığın ihracatını da yine devlet eliyle yapmalıdır” de-
ğerlendirmesini yaptı.

17 bin ton kapasiteli Giresun Lisanslı Fındık Depo-
sunun yapımını sağlayanlara teşekkü eden Sıbıç, de-
ponun kapasitesinin fındık rekoltesinin en az yarısına 
kadar artırılmasını istedi.

Giresun Serbest muha-
sebeci Mali Müşavirler 
Odası(SMMO) Başkanlığı 
görevini yürüten Fikri Çal-
calı, tedavi gördüğü Gire-
sun Prof. Dr. İlhan Özde-
mir Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nde vefat e�i. 68 
yaşında hayatını kaybeden 
Çalcalı için dün uzun süre 
göre görev yaptığı fındık 
pazarındaki oda önünde 
tören düzenlendi. Ardın-
dan Yağmurca köyünde kı-
lınacak cenaze namazı son-
rasında aynı yerdeki aile 
kabristanlığında toprağa 
verildi.

SMMO Başkanı Fikri 
Çalcalı'ya Allahtan rah-
met, ailesine başsağlığı di-
liyoruz.

KEŞAP’A 200 KAPASİTELİ BALIKÇI BARINAĞI YAPILIYOR

Çevre ve Şehircilik Bakan-
lığına gönderildiğini söy-
ledi.

2021 yatırım programı-

na alınması için son aşa-
maya gelen balıkçı barına-
ğıyla ilgili bilgi veren Öz-
türk, ”Uzun bir zamandır 
üzerinde çalıştığımız ba-
lıkçı barınağıyla ilgili niha-
yet sona yaklaştık. Keşap il-
çesi Güneyköy köyünde 
bulunan Uzuncakum mev-
kine yeni bir balıkçı barı-
nağı kurulması çalışmaları 
devam etmektedir. ÇED ra-
poru alındı. İmar Planının 
onaylanması için Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığına gön-
derildi ve süreci takip et-
mekteyiz. Balıkçı barınağı 
960 metre ana dalgakıran 

mendireğine,360 metre 
çekek yerine sahip en az 
200 adet balıkçı teknesini 
barındıracak kapasitede 
olacaktır. Bu balıkçı barı-
nağı aynı zamanda Gire-
sun merkezdeki balıkçı ba-
rınaklarının da yükünü ha-
fifletecektir“ dedi.

Milletvekili Öztürk 
aynı zamanda Keşap ilçesi 
Tepeköy çekek yerinin de 
ıslah edilerek kum dolma-
sını önlemek amacıyla 120 
metre kum tutucu mah-
muz yapılması için etüt 
proje çalışmalarının yapıl-
dığını söyledi.

DEVA PARTİSİ GİRESUN’DA ÖZGÜR OKUSAL’A TESLİM
ler sonrasında bazı ilere 
atamalara başladı. Gire-
sun’da uzun süredir ara-
yışta olan Deva Partisi, İş 
insanı Özgür Okusal da 
karar kıldı. Okusal, Anka-
ra’ya çağrılarak Genel Baş-
kan Ali Babacan’la görüş-
tükten sonra partinin Gire-
sun’da kurucu il başkanı 
olarak atandı. Yetki belge-
sini Babacan’ın elinden 

alan Okusal, önümüzdeki 
günlerde kurucu il ve ilçe 
yönetimlerinin örgütleme-
sini tamamlayacağı öğre-
nildi.

Halen sürücü kursu yö-
neticiliği yapan Özgür 
Okusal, uzun bir süre Ak 
Parti’de politika yapmış, 
bu partiden belediye baş-
kan aday adayı, miletvekili 
aday adayı olmuştu.

SIBIÇ: “FINDIĞIN İHRACATINI DEVLET YAPSIN”

FİKRİ
ÇALCALI’YA

VEDA

13 ülkenin üye olduğu Karadeniz Ekonomik İşbirliği 
Parlamenter Asamblesi (KEİPA) Türk Delegasyonu Baş-
kanlığına, Ak Parti Giresun Milletvekili Cemal Öztürk 
yeniden başkan seçildi.

Öztürk, "TBMM 27'nci Dönem ikinci devresi için ye-
niden Karadeniz Ekonomik İşbirliği Parlamenter 
Asamblesi (KEİPA) Türk Delegasyonu Başkanı olarak se-
çilmem nedeniyle; başta Genel Başkanımız ve Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a, Meclis Baş-
kanımız Sayın Mustafa Şentop'a, AK Parti Grubumuza 
ve komisyon üyelerimize teşekkür eder, yeni dönemimi-
zin hayırlı olmasını dilerim. Rabbim mahçup etmesin" 
ifadelerini kullandı.

CEMAL ÖZTÜRK,
KEİPA BAŞKANI SEÇİLDİ

Cumhuriyet Halk Partisi'nin (CHP) 37. Olağan Büyük 
Kurultayı'nda, Kemal Kılıçdaroğlu, oy kullanan 1318 de-
legeden 1251’nin ‘evet’ demesiyle altıncı kez liderlik kol-
tuğuna oturdu.

Kurultay dün gece geç saatlere kadar devam e�i ve 60 
kişilik Parti Meclisi seçimi yapıldı. P.M’ye Giresun’dan 
genel başkanın listesinden hiçbir isimin girmesi beklen-
miyor.

Kurultaya Giresun’dan Bensu Akın, Burhan Takır, 
Reşat Nuri Özdemir, Hüseyin Görgülüoğlu, Osman Sefe-
roğlu, Kerim Aksu, Murat Bektaş ve Fikri Bilge katıldı…

CHP KURULTAYI’NA GİRESUN’DAN 8 DELEGE KATILDI

1. sayfadan devam
Trabzon Ticaret Borsası 

Başkanı Arslantürk’ün 
“Eğer enflasyon baz alınır-

ARSLANTÜRK’ÜN 20 TL FINDIK FİYATINA TEPKİ

sa fındığa 20 TL civarında 
bir fiyat bekleniyor. Bu 
fiyat da üreticiyi memnun 
eder diye düşünüyorum” 
dedi. 

Arsalantürk üreticinin 
ürününün %90’ını sattığı 
için fiyatın piyasada 25 TL 
olduğunu söyledi.

KARAN: “FİYAT
24 TL’NİN ALTINDA

OLMAMALI”
Bu açıklamayı değer-

lendiren Giresun Ziraat 
Odası Başkanı Nurittin 
Karan, “üretici geçen yıl al-
dığı verimi alamadığı için 
bu yıl maliyetler ar�ı. Yine 
bu sezon sonunda en son 
fındık 27 liraya kadar çıktı. 
TMO ise elindeki fındığı 
en son 24 liradan sa�ı. 
TMO elindeki fındık eski 
fındık olduğu halde 24 lira 
ediyorsa yeni fındık çıkın-
ca fiyatın bu sene 24 lira-

nın altında olmaması gere-
kiyor. Buna denk ve üze-
rinde fiyat olursa üretici 
memnun olur. Çünkü fın-
dık TMO’da para edecek 
ama üreticiye gelince para 
etmeyecek böyle bir dünya 
yok.  Bu komiktir. Eğer bu 
sene üreticinin hakkı veri-
lecekse TMO’nun en son 
sattığı fiyat altında fiyat ol-
maması gerekir” şeklinde 
konuştu

Arslantürk: “20 TL yeter.” Karan: “En az 24 TL olmalı”

M.v Öztürk, müjdeledi
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Boztekke Köyü, Çataltepe Mevk��
NO: 11 GİRESUN/ Merkez

0850 305 00 28

GiRESUN
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“Farklı beklentiler, farklı çözümler”

İNŞAAT NAK. İÇ VE DIŞ TİC. SAN. LTD. ŞTİ
GURSAN

Fındık hasatı için il dı-
şından gelecek mevsimlik 
işçilerin 16 yaşından 

1. Sayfadan devam
İstanbul’da Esenler Belediyesi’nde düzenlenen imza 

protokolü töreni sonrasında bir konuşma yapan Gire-
sun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, "Türkiye'nin 
kentsel dönüşüm açısından en tecrübeli kurumu olan 
Esenler Belediyesi ile kentsel dönüşüm konusunda tek-
nik yardım, bilgi ve tecrübe aktarımıyla ilgili bir birlik-
telik içerisinde bulunacağız. 

Giresun'da Esenler Belediyesi'nin dönüşümle alaka-
lı tecrübesinden yararlanmak istiyoruz. Desteklerinden 
dolayı Başkanımıza ve yönetimine çok teşekkür ediyo-

1. sayfadan devam
Yapılan toplantı sonra-

sı yayımlanan bildiride; 
birlik, kooperatifler ve iş-
tiraklerin 2020  sezonuna 
hazır bir şekilde gireceği 
bölge fındık üreticilerinin 
mağdur olmamaları için 
her türlü tedbirin alınaca-
ğı belirtildi. Açıklamada 
“bu toplantılarda Birlik ve 
kooperatiflerimizin, her 
şeye rağmen eskisinden 
daha güçlü, daha kararlı 
ve birliktelik duygusunun 
daha fazla olduğu büyük 

FINDIKTA ÇOCUK İŞÇİLİĞİ ENGELLENECEK

küçük çocukları için çeşitli 
kurslar düzenlenecek. Vali 
Yardımcısı Hasan Tanrıse-

ven başkanlığında topla-
nan komisyonda, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü ve Gi-
resun Belediyesi Konser-
vatuarı tarafından bu ço-
cuklar için müzik, resim, 
okuma kurslarının ve ana-
sınıflarının düzenlenmesi, 
tiyatro, konser gibi sosyal 
etkinlik ve aktivitelerin ya-
pılmasına ve bu etkinlikler 
için ilgili alanlarda yeterli 
sayıda öğretmen ve perso-
nel görevlendirilmesi kara-
rına varıldı. Ayrıca Aile ve 
Sosyal Politikalar İl Mü-
dürlüğünce, geçici yerle-
şim alanında görevlendiri-
lecek çocuk gelişim uz-
manlarınca çocuklar için 
eğitim ve bakım hizmetleri 
yapılacak.

Yapılan açıklamada, 
Aile Çalışma ve Sosyal Hiz-
metler İl Müdürlüğü, Ça-
lışma ve İş Kurumu İl Mü-
dürlüğü ile SGK İl Müdür-
lüğü yetkililerinden oluş-
turulan 3 kişilik "Çocuk 
İşçiliği İle Mücadele 
Ekibi", ilçelerde ise Kay-
makamlıklarca oluşturula-
cak denetim ekipleri tara-
fından fındık hasadında 
çocuk işçiliğinin önlenme-
sine yönelik denetim çalış-
ması yapılması, fındık ha-
sadı süresince fındık bah-
çeleri gezilerek etkin bir şe-
kilde kontrol ve denetim 
çalışmalarının sürdürüle-
ceği belirtildi.

ŞENLİKOĞLU: 
“TEKNİK YARDIM
ALACAĞIZ,
TECRÜBEDEN
YARARLANACAĞIZ”

GÖKSU:
“KENTSEL
DÖNÜŞÜMÜN
FİKRİ VE FİİLİ
DANIŞMANIYIZ”

ruz" dedi.
Esenler Belediye Başkanı Mehmet Tevfik Göksu ise: 

“Esenler'de ki Giresunlulara katkı üretecek kentsel dö-
nüşüm çalışmasını birlikte yürüteceğiz” dedi. Göksu, 
"Esenler olarak kentsel dönüşümdeki bugüne kadar 
yapmış olduğumuz metodları ve başarıları Giresun'a ta-
şımak istiyoruz. 

Bilgi ve tecrübe paylaşımımızla beraber bizim yaşa-
dığımız tecrübeleri yaşamadan hemen işe başlanması 
için yapılabilecek adımların, hem fikri hem de fiili da-
nışmanlığını üstleneceğiz." şeklinde konuştu.

Üret�c�lere ‘FKB’ye fındık ver�n, ortak olun’ çağrısı

bir aile olduğu görülmüş-
tür. Anladık ki artık 

ayağa kalkmış, hedefleri 
olan, her gün hedeflerine 
doğru emin adımlar ile 
ilerleyen birliğimizin üs-
tesinden gelemeyeceği, al-
tından kalkmayacağı hiç 
bir durum yoktur” denil-
di.

100 Kg. beyanneme, 50 
Kg. fındık veren ortak olu-
yor

Üreticilere, Fiskobirlik 
için çağrıda da bulunulan 
açıklamada, “ Fiskobir-
lik’e Kanun Anasözleşme 
ve Yönetmeliklerde belir-
tilen şartları taşıyan fın-
dık üreticilerinin ortak ol-
malarının önünde hiç bir 
engel bulunmamaktadır. 
Kooperatiflerimize ortak 

olan, 100 kg beyanname 
veren ve verdiği bu beya-
nın yarısını, yani 50 kg fın-
dığı, üye olduğu koopera-
tife teslim eden her ortak 
seçme ve seçilme hakkına 
sahip olmaktadır. 

Bu şartları yerine geti-
ren ortaklarımızın katılı-
mı ile her yıl, Kooperatif-
ler ve Birliğimiz mali 
genel kurullarını ve yasa 
gereği 4 yılda bir de se-
çimli genel kurulları ya-
pılmaktadır. Bu çerçeve-
de, 2020 yılı fındık alım 
döneminde, tüm fındık 
üreticilerini Fiskobirlik’e 
ortak olmaya ve fındık 
vermeye davet ediyoruz“ 
ifadelerine yer verildi.

Giresun’un Dereli ilçesi Akkaya köyünde bir evde 
mutfak tüpünün patlaması sonucu çıkan yangında ev 
kullanılamaz hale geldi.

Alınan bilgiye göre, akşam saatlerinde Baki Yılmaz’a 
ait evde mutfak tüpünün patlaması sonucu yangın çıktı. 
Ardından meydana gelen patlama anında evde bulunan 
Baki Yılmaz(70) ve eşi Yurdeşen Yılmaz (72)’ın vücudu-
nun çeşitli yerlerinde yanıklar oluştu. Yılmaz çifti kaldı-
rıldıkları devlet hastanesinde tedavi altına alındılar.

Giresun’un Alucra ilçesinde, Halil B. (68), evinin 
önünde baltayla odun kesen kardeşi Ahmet B.'yi (66) 
gürültü yaptığı gerekçesiyle önce tartıştı, ardından ta-
bancayla vurarak, öldürdü.

Alınan bilgiyeg göre, daha önce aralarında arazi 
anlaşmazlığı yüzünden kavgalı olduğu söylenen iki 
kardeş Halil. B. ve Ahmet B. sabah saatlerinde de gü-
rültü yüzünden tartışmaya başladı.

Bir süre sonr abi Halil. B. (73) silahını alarak kar-
deşi Ahmet. B. 'ye (64) ateş ederek ölümüne sebep 
oldu. Cinayet zanlısı abi jandarma tarafın gözetim al-
tına alındı.

ABİ 'GÜRÜLTÜ' YAPIYOR
DİYE KARDEŞİNİ VURDU

TÜP PATLAMASINDA
YARALANDILAR

Giresun Belediyesi Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri 
şehir genelinde üst yapı ça-
lışmalarına devam ediyor.

Ekipler, ihtiyaç duyu-
lan bölgelerde bakım ona-
rım başta olmak üzere 
diğer çalışmaları da aralık-
sız olarak sürdürüyor.

Bu kapsamda; Aksu Ma-
hallesi Pazar Sokak’ta as-
falt tamiratı, Atatürk Mey-
danı’nda kaldırım tamira-
tı, Gedikkaya Mahalle-
si’nde asfalt tamiratı, Hay-
vanat Bahçesi’nde dolgu 
çalışması, Gedikkaya Ma-
hallesi’nde duvar çalışma-
sı, Nizamiye Mahallesi 
Orhan Yılmaz Cadde-

FEN İŞLERİ EKİPLERİNİN SAHA ÇALIŞMALARI SÜRÜYOR

si’nde kaldırım çalışması, 
Gedikkaya Mahallesi Ge-
dikkaya Caddesi’nde yeni 
kaldırım çalışması ve Tey-
yaredüzü Mahallesi 148 
Nolu Sokak’ta yeni parkta 
yol düzenlemesi gerçekleş-
tiriliyor.

Fen İşleri Müdürlüğü 

ekipleri, aciliyet sırasına 
göre saha çalışmalarının 
programlandığını belirte-
rek, mahalle ayırımı yap-
madan çalışmaların sürdü-
ğünü bildirdi.

http://info@linra.com.tr


Tar�h�n en düşük fa�zl� kred�ler�yle ş�md� G�resun’un caz�be merkezler�nde,
yaşam alanları �ç�nde konut almanın tam zamanı…

FAİZ AY ÖDEMESİZ YIL VADE

%%0,640,64 1212 1515

ADRES 28
GÜNGÖR

2019 FİYATLARIYLA 
HEMEN TESLİM 

GÜVENCESİYLE

0454 216 23 04

Sayfa 4 27.07.2020
GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

Giresun’un Görele ilçe-
sinde Ünlüce Mahallesi sa-
kinleri merhum Adnan 
Kökboyun tarafından tara-
fından yapılan 50 metre 

Giresun Emniyet Müdürlüğü kadrosunda görevli 
Bulancak İlçe Emniyet Müdürü Turgay Kovancı'nın ta-
yini Kırklareli'ne çıktı. Giresun ve ardından Bulan-
cak'ta başarılı çalışmalar yapan ve halk tarafından se-
vilen Kovancı ilçeye vedası öncesinde Giresun Emni-
yet Müdürlüğü'nde düzenlenen yemeğe katıldı.

Polisevinde gerçekleştirilen yemek programına, İl 
Emniyet Müdürü Fahri Aktaş, emniyet müdür yar-
dımcıları ve şube müdürleri katıldı.

Burada Müdür Aktaş, personele hitaben yaptığı ko-
nuşmanın ardından Kovancı ve Amasya'ya atanan 
Trafik Tescil Denetleme Şube Müdürü Ferda Yılmaz, 
Rize'ye atanan Sosyal Hizmetler ve Sağlık Şube 
Müdür Vekili Cafer Köksal'a hediyeler verdi.

Giresun Valisi Enver Ünlü 2. Or-
ganize Sanayi Bölgesi’nde inceleme-
lerde bulunduktan sonra müdürlük-
te yapılan yönetim kurulu toplantı-
sına katıldı. Ünlü burada yapılan se-
çimde OSB Müteşebbis Heyet ve Yö-

Bulancak M�llet Bahçes� Projes� başladı
27 m�lyon 500 TL’ye

mal olacak
2017 yılında Giresun’un Bulancak ilçesinde 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan tara-

fından açılışı yapılan Sarayburbu Camii’nin 

doğusunda bulunan alana yapılacak Millet 

Bahçesi için ilk kazma vuruldu. İhalesi ta-

mamlanan ve müteahhit firmaya yer teslimi 

yapılan proje alanındaki deniz evlerinin yıkı-

mı Bulancak Belediyesi tarafından gerçekleşti-

rilirken, şantiye binasını kuran firma yapım ça-

lışmalarına başlayacak.

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı Toplu Konut 

İdaresi Başkanlığı tarafından ihalesi yapılan 

ve 300 iş gününde tamamlanacak olan proje 27 

milyon 500 bin liraya mal olacak. Sarayburnu 

Camiinin doğusunda bulunan 5 bin 336 m2 in-

şaat alanına hizmet binası, kütüphane, resto-

ran, su deposu, yeraltı ve üstü otoparklar ile 

31 bin 312 m2 alanda genel altyapı işleri ve rek-

reasyon alanları yapılacak.

Belediye Başkanı Recep Yakar, “İnşallah bir 

yıl gibi kısa bir sürede Bulancak’ta Karadeniz 

bölgesinin en güzel Millet Bahçelerinden biri-

ni hizmete açacağız. Desteklerinden dolayı 

başta Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdo-

ğan olmak üzere, Çevre ve Şehircilik Bakanlı-

ğımıza ve ilimiz Milletvekillerimize teşekkür 

ediyor, hayırlı olmasını diliyorum” şeklinde 

konuştu.

GÖRELE’DEKİ ASMA KÖPRÜ ONARILIYOR

uzunluğundaki asma köp-
rüde Görele Belediyesi ta-
rafından onarım ve tamirat 
çalışmaları başlatıldı.

BAŞKAN ERENER:
“ONARDIKTAN SONRA 
IŞIKLANDIRACAĞIZ”

Görele Belediye Başka-
nı Tolga Erener, asma köp-
rünün güvenli bir hale ge-
tirilerek, en kısa zamanda 
hizmete açılacağını belirte-
rek, “Yıllar önce köprümü-
zün yapımında Adnan 
Kökboyun başta olmak 

üzere Ünlüce Mahallemi-
zin sakinlerinin emekleri 
büyük. Bizlerde bu anlam-
da köprümüze merhum 
Adnan Kökboyun’un ismi-
ni vererek, ölümsüzleştir-
mek istiyoruz. Yapımına 
başladığımız köprümüzün 
altını ahşap tahtadan ya-
parak, çelik tellerini ve kor-
kuluklarını yeniliyoruz. 
Köprümüzü ışıklandıra-
rak, farklı görsellik oluş-
turmayı hedefliyoruz. Köp-
rümüzü en kısa zamanda 

VALİ ÜNLÜ, 2. OSB BAŞKANI SEÇİLDİ

netim Kurulu Başkanlığı’na seçildi.
Vali Ünlü, 2. OSB’nin çalışmaları 

hakkında Bölge Müdürü Mete Baha-
dır Yılmaz ve yönetim kurulu üyele-
rinden brifing aldı.

OSB yönetimi kurulu üyeleri ile 

birlikte altyapı çalışmalarını ve 
Yavuz Gıda, Yavuzkan Hazel Gıda 
ve Mardoba Tekstil firmalarını da zi-
yaret eden Vali Ünlü, 2. OSB içeri-
sindeki yatırımlarını yerinde incele-
di.

BULANCAK EMNİYET MÜDÜRÜ
TURGAY KOVANCI, VEDA ETTİ
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Giresunspor, 2019-2020 
futbol sezonunda Profesyonel 
Futbol Disiplin Kurulu’ndan 
toplamda 98 bin 250 TL ceza 
aldı.

Erzurum’daki olaylı maç 
sonrasında basın yoluyla 
sportmenliğe aykırı davranış-
tan 30 bin, saha olaylarından 
12 bin TL ceza alan Giresuns-
por, iç sahadaki Bursaspor ma-
çında Covid 19 talimatlarına 
aykırılıktan 30 bin lira ile ce-

Kadınlar Hentbol Süper Ligi’nde mücadele eden Görele Bele-
diyesi Spor Kulübü’nde 2020-2021 sezonu için transfer çalışma-
larına hız verdi.

Yeni sezon için geçtiğimiz sezonda takımın başarılı Baş ant-
renörü Mehmet Ali Binen tekrar anlaşan Görele’nin Sultanları 
geçtiğimiz sezonun başarılı kalecisi Merve Bayrak ile yollarını ayı-
rırken, bu sezon için baş antrenör Binen’in raporu doğrultusun-
da geçen sezon Mardin Büyükşehir Başakspor forması giyen 
Milli kalecilerinden Serpil Abdioğlu ile anlaştı. Ayrıca sol oyun 
kurucu Süper ligin en başarılı oyuncularından Perihan Topaloğlu 
Acar'da kadrosuna katıldı.

Giresunspor’un eski teknik 

adamlarından Kemal Kılıç, 

Anagold 24Erzincanspor’u 

TFF 2. Lige çıkardı. Yeşil-

beyazlı kulüpteyken oldukça 

başarısız sonuçlar alınmasının 

ardından küme düşmesi ke-

sinleşen Kardemir Karabüks-

por karşısında da iki puan üze-

rine yitirilmesi üzerine görevi-

ne son verilen Kemal Hoca, 

bir süre kulüp çalıştırmamış 

ve sonrasında başına geçtiği 

24Erzincanspor’u Play-off maç-

ları sonucunda bir üst lige çı-

kardı.

Giresunspor’u yönetmeye talipli olduğunu açıklayan İşa-
damı Rüstem Güngör, Giresun’a gelerek bazı görüşmelerde 
bulunacağını duyurdu.

Güngör; “Kulübün borcu ne kadar bilemiyoruz. Giresun’a 
geldiğimde bu konuda bilgi edinebilmek için mevcut başkan 
arkadaşımızı ziyaret edeceğim. Ayrıca ilimizin mülki amirleriy-
le de görüşmelerde bulunacağım. Borç konusuna Başkan Ali 
Eren ile görüşmeden bir yorumda bulunamam. Öğrendikten 
sonra kararımı vereceğim” dedi.

Giresunspor’da sezona başlayan 
teknik adamlar, yarışın sonunu gö-
remiyor. Yeşil-beyazlılarda genellik-
le sezonun ilk haftalarında teknik 
adam değişikliği yaşanıyor. Geride 
kalan sezon ilk dört haftada takımı 
Erkan Sözeri, ardından Hakan Kutlu 
çalıştırmıştı. Giresunspor son iki 
maça ise Hakan Kurt yönetiminde 
çıkmıştı. Giresunspor’da en son 3. 
Ligde şampiyon olduğu 1992-1993 
sezonunda Metin Aydın-Cengiz 
Demir ikilisi sezonun ilk haftasın-
dan son maçına kadar takımın ba-
şında kalmıştı.

Geride kalan sezon Play-
off’a kalma başarısı göstere-
meyen Altay, teknik adamı Yal-
çın Koşukavak’ın takımdan ay-
rılma ihtimallerini göz önüne 
alarak planlar yapmaya başla-
dı.

98 b�n 250 TL ceza aldı
zalandırılmıştı.

Bolu’daki mücadeledeki 
saha olaylarından ötürü 12 
bin TL ceza alan Yeşil-beyazlı 
kulüp deplasmanda oynanan 
Adanaspor maçında takım ha-
linde sportmenliğe aykırı ha-
reketten 5250, yine deplas-
mandaki Balıkesirspor ve iç sa-
hadaki Hatayspor maçında 
takım halinde sportmenliğe 
aykırı hareketten 4500 TL 
ceza aldı.

Görele Beled�yespor’da
transfer çalışmaları

Kılıç, Erz�ncan’da şamp�yonluk yaşadı

D�yad�n, Altay’ın gündem�nde

Fenerbahçe’nin iki kez gö-
rüştüğü Koşukavak’ın ayrılma 
ihtimalini göz önüne alan Si-
yah-beyazlılar, Giresunspor’un 
eski teknik adamlarından 
Metin Diyadin’i gündemine 
aldı.

Güngör, G�resun’a gelecek

Sezona başlayan b�t�rem�yor
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Giresunspor’un başkan adaylarından Osman Çırak, yapılacak 
olağanüstü genel kurulda üyelerin yetkiyi kendilerine vermesi 
halinde kulübün özellikle mali konularda bir sıkıntısının olma-
yacağını dile getirdi.

Mevcut Başkan Ali Eren’in olağanüstü genel kurul kararı al-
masının ardından güçlü bir yönetim oluşturmak adına çalışma-
lara başladığını ifade eden Başkan Adayı Çırak; “Listemizi genel 
kurul salonunda açıklayacağız. Çok ciddi sponsorluklarımız ola-
cak. Göreve seçilirsek hemen bu sponsorlukları resmiyete ka-
vuşturacağız” dedi.

“ÜSTESİNDEN GELECEĞİZ”
Kulübün yüklü miktardaki borcunu gözlerini korkutmadı-

ğını ifade eden Başkan Adayı Çırak; “Bizim her şeyimiz 
hazır. Taraftarımız rahat olsun. Giresunsporumuz’un bizim 
dönemimizde mali sıkıntısı olmayacak. Bunun sözünü ve-
rebilirim. A takımdaki Giresun çocuklarının sayısını artır-
mayı planlıyoruz. Teknik ekibimizde mutlaka Giresunlu 
bir antrenör arkadaşımız görev alacak. Çok iyi bir kadro 
kuracağız. Sadece mali disipline değil, sportif başarıya 

da büyük önem vereceğiz. Çarşamba gününden 
itibaren kongre öncesindeki çalışmalarıma 
Giresun’da devam edeceğim” dedi.

Giresunspor’un Başkan Adaylarından Hakan Karaahmet gö-
reve seçilmeleri halinde kulübün güzel günler geçireceğini 
ifade etti.

Başkan Adayı Karaahmet; “Kongre öncesinde çalışmaları-
mız yoğun bir şekilde devam ediyor. Ziyaretlerimiz çok güzel 
geçiyor. Ayrıca yolda sokakta beni gören herkesten ve sosyal 
medya aracığı ile insanlardan çok olumlu tepkiler alıyorum” 
dedi.

“İLACI BİZİZ”
Listesini oluşturduğunu ve göreve gelmeleri halinde 

Giresunspor’un ilacı olacaklarını ifade eden Başkan 
Adayı Karaahmet; “Bu kulübü en iyi şekilde yöneteceği-
mizden kimsenin endişesi olmasın. Giresunspor’un şuan 
ki durumunu ve nelerin yapılması gerektiğini çok iyi bili-
yoruz. Seçimi kazandığımızda hiç zaman kaybetmeden kol-
ları sıvayacağız. Hem kulübün mali yapısı konusunda, hem 
de sportif başarı konusunda gereken neyse yapacağız. Güzel 
günler göreceğiz” ifadelerini kullandı.

Giresunspor’un altı buçuk 
sene başkanlığını yapan Musta-
fa Temel Bozbağ, yaklaşan ola-
ğanüstü genel kurul öncesinde 
sessiz.

Bozbağ’ın hangi adaya daha 
yakın olduğu bilinmiyor. Kongre 
konusunda konuşmayan eski 
Başkan Bozbağ’ın olağanüstü 
genel kurulda bir konuşma yap-
masına kesin gözüyle bakılıyor.

Başkan Adayı Osman Çırak: “Çok ciddi sponsorluk anlaşmalarımız olacak. 
Sadece mali disipline değil, sportif başarıya da büyük önem vereceğiz”

“G�resunspor’un mal�
sıkıntısı olmayacak”

Kulübü yönetmeye talipli olan İşadamı Hakan Karaahmet: “Giresunspor’un 
şuan ki mevcut durumunu ve nelerin yapılması gerektiğini çok iyi biliyoruz”

“Güzel günler
göreceğ�z”

Altınordu, yeni sezon için transfer çalışmalarına hızlı baş-
ladı. Kırmızı lacivertliler, ismi birçok kulüp ile anılan ve son 
olarak Giresunspor'da forma giyen sağ kanat Ahmet İlhan 
Özek ile görüşmelere başladı. Çotanaklar’da sözleşmesinin 
bitmesiyle serbest kalan tecrübeli futbolcuya başka kulüple-
rin de talip olduğu öğrenildi. Altınordu'nun bonservisi elin-
de olan 32 yaşındaki oyuncuyu ikna etmeye çalıştığı bildiril-
di.

Ankaragücü'nün ardından Süper Lige veda eden diğer iki 
takım Kayserispor ve Yeni Malatyaspor oldu.

BtcTurk Yeni Malatyaspor 32 puanla 16. sırada, Hes Kablo 
Kayserispor da rakibine 2-1'lik skorla boyun eğerek 32 puanla 
18. sırada sezonu tamamladı. 2020-21 sezonunda Süper Lig'de 
mücadele etmeye hak kazanan takımlar ise Hatayspor ve BB Er-
zurumspor olmuştu. TFF 1. Lig'den Süper Lig'e yükselecek 
üçüncü ve son takım, play-off maçları sonucu belli olacak. 1. 
Lige Bandırmaspor ve Samsunspor takımları terfi etmişti. Salı 
akşamı Manisa FK ile Tuzlaspor’un arasında oynanacak final 
maçı 1. Lige çıkacak 3. Takımı belirleyecek.

Altınordu da
O’nu �st�yor

Giresunspor ile olan mukavelesi sona eren oyunculardan 
Landel, yeni dönem ile ilgili henüz bir yön çizmediğini ifade 
etti.

Orta saha oyuncusu; “Giresunspor’da iki dönem geçir-
dim. Gelecek dönem ile ilgili bir şey söyleyemem. Son kulü-
büm Giresunspor’da kongre süreci yaşanıyor. Diğer kulüpler 
ile henüz bir görüşmem olmadı. Tatil yaparak sezon yorgun-
luğun atıyorum. Zamanı geldiğinde transferime yön verece-
ğim” dedi.

Yen� rak�pler netleş�yor

Landel yön vermed�

Bozbağ sess�z
Geçen sezon Giresunspor’un 

kalesini koruyanlardan biri olan 
Adriano’nun kafasında futbolu bı-
rakmak olmadığı öğrenildi.

37 yaşındaki kalecinin kariye-
rine devam etmek istediği ve ge-
lecek tüm tekliflere açık olduğu 
edinilen bilgiler arasında.

Aklında bırakmak yok

Giresunspor’da olağanüstü genel kurulu öncesin-
de adayların listesinde kimlerin olduğu merak ediliyor.

Giresunspor’u seneler sonra yeniden yönetmeye 
talipli olan İşadamı Osman Çırak ile Hakan Karaah-
met, listesinde kimlerin olduğunu gizli tutuyor. Her 
iki adayın da kongre günü liste açıklamayı planladığı 
öğrenildi.

İk�s� de
l�stes�n� 
kongre
günü
açıklayacak

Giresunspor’un geçen sezon teknik ekibi ve oyuncu 
kadrosunda yer alan herkesin gözü kongrede. Henüz hiç-
bir kulüp ile masaya oturmayan teknik adam Hakan 
Kutlu, Giresunspor’dan teklif gelmesi halinde takımın ba-
şında kalmayı istiyor. Oyuncuların büyük bir çoğunluğu 
ise transferine yön verebilmek için Giresunspor kongre-
sini bekliyor.

Gözler kongrede
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